
Referat fra SOKK’s Generalforsamling lørdag den 19. Marts 2022

        Dagsorden:

1. Valg af dirigent/ordstyrer 

2. Formandens beretning 

3. Fremlæggelse af budget og regnskab 

4. Fastlæggelse af kon ngent 

5. Indkomne forslag (forslag skal være formanden i hænde pr. mail, senest 10 dage før 
generalforsamlingen) 

6. Valg (jf. §3) 

7. Eventuelt

Tilstede: Pete, Susanne, Jan,  Me e W, Lo e, Mille og Me e B 

Ad 1:
Formanden blev valgt l dirigent, og Susanne tog noter l referat.

Ad 2:
Formandens beretning GF 2022:
Endnu et år er gået, og SOKK lever nu som en forening der så småt er ved at få styr på hvordan 
man gebærder sig og hvordan man håndterer bureakra , og får søgt de rig ge instanser osv. Det 
har i al fald været mere administra vt end jeg havde fores llet mig. Her havde jeg bare tænkt at vi
skulle ud og hjælpe de stakkels mange vildtlevende ka e, men der var en del omveje, der skulle 
betrædes inden vi sådan rig g kom i gang. Hvorfor man som en forening der hjælper dyr i nød skal
søge lladelse l indsamling årligt, med der lhørende gebyr på 1200 kr er mig en gåde. Bevares, 
jeg forstår godt vi skal forklare hvad vi har gjort af indsamlede midler, men synes dog godt nok det 
er ret omstændigt med regler osv.

Vi har i år ha  den største udskrivning l dyrlæge nogensinde i foreningens historie. Der har været 
58 ka e igennem, store som små, desværre med en trist udgang for de 23 af dem. De e skyldes 
lidelser vi ikke vil kunne hjælpe med, enten fordi ka en var så dårlig så den ikke stod l at redde, 
eller også fordi det ville kræve yderligere behandling hvilket sjældent er muligt med fritlevende 
ka e – vi må også sande at vi må sæ e grænser, for at økonomien kan løbe rundt. Omvendt har vi
også oplevet en stor lokal dona on, der hjalp en matrikel godt i vej, med at få styr på de 
vildtlevende ka e, og mange tak for det l den ka evenlige sjæl 😊 
Vi oplever at mange af Kaldreds beboere gerne vil have hjælp l de vildtlevende ka e på deres 
grund, men at de ikke vil have økonomisk andel heri. Der kræves her en afvejning i  foreningens 
formål og beboernes økonomiske formåen eller lyst l at poste penge i problemet. Vi vidste dog 



godt sidste år at behovet ville blive stort, hvorfor vi havde budge eret med de mange 
dyrlægeregninger. Det samme tænker vi at gøre igen i år.
Vi takker i den forbindelse igen Sner nge Dyrehospital for al d at stå l rådighed, og også for de 
meget fine priser, de yder bistand for.

Der er helt sikkert ikke nogen tvivl om foreningens bere gelse. Det synes at være skruen uden 
ende. Det gode er dog, at vi nu er så ”kendte” i området at vi også får henvendelser fra andre 
steder på Vestsjælland, og selvom vi ikke umiddelbart kan hjælpe udenfor Kaldred, ved vi nu o e 
hvor l vi kan henvise for hjælp 😊 Jeg tænker lidt det er et netværk vi skal beny e lidt mere. Det 
kan vi få glæde af begge veje.

Som noget nyt, bliver de indfangne ka e nu både øremærket og chippet inden genudsæ else. 
De e blev vi enige om, da øremærker o e kan være svære at aflæse. Her var Sner nge 
Dyrehospital igen med på at det var en god ide 😊
Jeg kunne helt for egen regning godt tænke mig at der kom lidt flere ”hands on” ka egale sjæle l.
Ellers er jeg bange for at vi ender med at rende surt i det, for der er ingen tvivl om at behovet for 
at indfange, køre l dyrlæge, foderværter, plejefamilier osv bare s ger, og de få ildsjæle der er nu, 
trænger også l at have lidt fri ind imellem. 

Desværre mistede vi sidste år vores dyg ge b-medlem, der sørgede for at søge fonde osv. Her skal 
vi virkelig oppe os i år, for ellers får vi svært ved at få det l at løbe rundt. Det lykkes kun at 
modtage et legat sidste år, så hvis nogen sidder med evner, d og lyst l at søge fonde vil det være
mere end velkomment.

Det er ikke lykkes os at få Kalundborg Kommune l at gå ind i projektet. Målet her var at få 
kommunen l at indgå a ale med Ka ens Værn. Jeg tænker at kæmpe lidt for at de enten indgår 
a ale, eller at de stø er foreningen økonomisk med en pose penge årligt. Vi gør fak sk 
kommunen en kæmpe tjeneste.

Jeg vil gerne takke for året der er gået. Jeg håber at 2022 bliver året hvor der kommer flere 
hænder l, og hvor vi får oparbejdet en god ru ne i  at få lavet reklame for indsamlinger og 
dona oner, både fra private men også fonde. Alle opslag giver som regel pote, men vi er helt klart 
for sløve i  at få reklameret for hvem vi er og hvad vi kan, hos dem der rent fak sk kan gøre en 
forskel for foreningens arbejde.
Jeg vil slu e af med at sige, af hjertet tak på de mange vildtlevende ka es vegne i Kaldred ,for året
der er gået 😊

Me e Kristjansen 
Formand for SOKK



Ad 3:
Årsregnskab og Budget blev godkendt af bestyrelsen + de fire fremmødte stø emedlemmer

Årsregnskab 1/2 2021 - 31/1 2022
Indtægter:
Medlemsindtægter:   3.000,00
Indsamlet via Mobilepay: 35.910,75
Overførsel via konto/indsamlet: 25.000,00
Total: 63.910,75 kr

Udgi er:
Dyrlægeudgi er: 68.488,03
Ka e lbehør (mad,grus, medicin) 11.541,67
Administra vt (Ekskl. Indsamlings lladelse)      166,19
Indsamlings lladelse 2021+2022:   2.300,00
Div. Gebyrer:                                        _______318,00
Total: 82.813,89 kr

Årets resultat 2021:
63.910,75 – 82.813,89         = - 18.903,14 kr
Overskud sidste år   =      44.094,28 kr

Kassebeholdning pr 31/1 2022  = 25.191,14 kr 

Budget SOKK 2022:

Indtægter:
Medlemsindtægter (30 medl. a’ 100kr)     3.000,00
Div. Fonde: 20.000,00
Div indsamling mobilepay: 35.000,00
Total: 58.000,00 kr

Udgi er:

Div fælder:    2.500,00 
Div ba eri/kamera:    1.000,00  
Dyrlæge:  60.000,00
Ka emad    7.000,00 
Indsamlings lladelse:    1.200,00
Div. Gebyrer: ___350,00
Total: 72.050,00 kr



Årets resultat 2022:                       58.000  – 72.050   =    - 14.050 kr

+ overført kassebeholdning:                   + 25.191,14 = 10.941,14 kr

Forventet kassebeholdning 31/1 2023: 11.141,14 kr

Ad 4:
Vi fastholder medlemskon ngentet på 100 kr, da der reelt kun er tale om et stø emedlemsskab.

Ad 5:
Ingen indkomne forslag

Ad 6:
Kassereren var på genvalg, og Pete modtog genvalg og blev valgt for en ny to-årig periode.



Ad 7:
Forslag l vedtægts lføjelse næste år.

- Bør foreningen have en forsikring der kan dække hvis evt SOKK ejede ka e bliver s llet l 
regnskab for erstatning

Mille lbyder at hjælpe med indfangning, kørsel og pleje af killinger når nødvendigt.

Forslag l at forhøre sig ved erhvervsdrivende om stø e l foreningen mod lidt reklame på vores 
FB side, og evt hjemmeside.

E erlysning af flere hænder l at søge fonde osv. Her meldte Susanne sig, og også Mille mente at 
hendes mor vil kunne bidrage her l

Vi har pt. Ingen fodersponsor som sådan mere, så nye veje må findes.

Here er blev GF afslu et, og formanden takkede for god ro og orden. 
Jan lbød at vi sagtens kunne være hos dem igen næste år, hvilket vi skynder os at føre l referat.


